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به دلیل حمایت و مشارکت در برگزاری دوره 
آموزش قضات

از صندوق تامین خسارت های بدنی 
قدردانی شد

محسن پورکیانی دبیرکل سندیکای بیمه گران 
آموزش حقوق  دوره  اختتامیه  مراسم  در  ایران 
بیمه برای قضات سراسر کشور، از  حمایت ها و 
تلاش های مهدی قمصریان مدیرعامل صندوق 

تامین خسارت های بدنی قدردانی کرد.
تامین  صندوق  عمومی  روابط  گزارش  به 
دبیرکل  پورکیانی  محسن  بدنی،  خسارت های 
لوحی،  اهدای  با  ایران  گران  بیمه  سندیکای 
از  حمایت ها و تلاش های مهدی قمصریان 
مدیرعامل صندوق تامین خسارت های بدنی در 
"حقوق  آموزشی  های  دوره  برگزاری  خصوص 

بیمه" برای قضات در سطح کشور تقدیر کرد.
که  است  شده  عنوان  نامه  تقدیر  متن  در 
حمایت از این دوره های آموزشی، نقشی اساسی 
در ارتقای دانش و مهارت قضات در حوزه حقوق 
بیمه ایفا کرده و گامی موثر در جهت تقویت 
تخصص و افزایش کیفیت رسیدگی به پرونده 
بوده  کشور  قضایی  دستگاه  در  ای  بیمه  های 
از  از تعهد و حمایت  امر نشان  این  است که 
توسعه علمی و کمک به اجرای عدالت در جامعه 

می باشد.

انتصابات جدید در شرکت بیمه 
حکمت صبا

طی احکامی از سوی مدیرعامل شرکت بیمه 
حکمت صبا ، سرپرست معاونت مالی و اداری 
، سرپرست مدیریت تحقیق ، توسعه و کسب و 
کار ، سرپرست مدیریت بیمه های مسئولیت و 
طرح های خاص ، مدیر سرمایه های انسانی و 

رئیس شعبه سنندج منصوب شدند.
به گزارش روابط عمومی شرکت بیمه حکمت 
صبا ، دکتر بهاری فر مدیرعامل و نایب رئیس 
هیات مدیره این شرکت در احکامی ، سیدمجید 
مالی  به سمت سرپرست معاونت  را  حسینی 
و اداری ، مونا حکیمی را به سمت سرپرست 
مدیریت تحقیق ، توسعه و کسب و کار ، افشین 
اشعر را به سمت سرپرست مدیریت بیمه های 
مسئولیت و طرح های خاص ، مریم رجبی را به 
سمت مدیر سرمایه های انسانی و نرگس قادری 

را به سمت رئیس شعبه سنندج منصوب کرد.
گفتنی است ، از جمله سوابق کاری سیدمجید 
حسینی سرپرست معاونت مالی و اداری این 
اقتصادی  و  مالی  "معاون  به  توان  شرکت می 
شرکت بیمه ما ، معاون مالی و اداری شرکت 
قند  مدیره شرکت  ، عضو هیات  توسعه  بیمه 
شازند ، مدیر امور مالی ، اداری و سرمایه گذاری 
در صنایع مختلف از جمله سیمان ، آشامیدنی ، 

غذایی و ..." اشاره کرد.

مدیرعامل بانک صادرات ایران از روند 
برگزاری آزمون استخدامی این بانک بازدید 

کرد
محسن سیفی: جذب نیروی جدید 

به مثابه تزریق نگاه و تفکر جدید به 
سازمان است

با  همزمان  ایران  صادرات  بانک  مدیرعامل 
در محل  بانک  این  استخدامی  آزمون  برگزاری 
روند  از  تهران،  در  امیرکبیر  صنعتی  دانشگاه 

برگزاری این آزمون بازدید کرد.
به گزارش روابط عمومی بانک صادرات ایران، 
محسن سیفی در حاشیه برگزاری این آزمون، 
گفت: استخدام نیروهای جدید به مثابه ورود 
نگاه، تفکر و خون جدیدی به شبکه شعب بانک 
صادرات ایران است و هم راستا با آن از ظرفیت 
پرسنل مجرب شعب و ستاد برای ارتقای کارایی 
و توانمندی نیروهای جدیدالاستخدام استفاده 

خواهد شد.
برگزاری  دست اندرکاران  از  قدردانی  با  وی 
این آزمون از جمله دانشگاه صنعتی امیرکبیر، 
ذیربط  کل  ادارات  و  انسانی  منابع  معاونت 
بانک، برای شرکت کنندگان در این آزمون آرزوی 

موفقیت کرد.
از  گزارشی  ارائه  با  که  بازدید  این  در جریان 
روند برگزاری آزمون استخدامی بانک همراه بود، 
معاونت منابع انسانی، مدیر امور حوزه مدیریت 
و ارتباطات، بازرس ویژه مدیرعامل، رئیس ادارات 
کل امور کارکنان، آموزش، روابط عمومی و برخی 
صادرات  بانک  مدیرعامل  بانک،  ارشد  مدیران 

ایران را همراهی کردند.

بهشتی نژاد در سمت مدیرعاملی 
بیمه سرمد ابقا شد

اعضای جدید هیات مدیره بیمه سرمد معرفی 
بیمه  مدیرعاملی  سمت  در  بهشتی نژاد  شدند، 

سرمد ابقا شد.
پی  در  سرمد،  بیمه  روابط عمومی  گزارش  به 
انتخاب اعضای حقوقی و حقیقی هیأت مدیره بیمه 
سرمد در مجمع عمومی عادی به طور فوق العاده 
صاحبان سهام شرکت، پس از معرفی نمایندگان 
سهامداران حقوقی و حقیقی و اخذ تایید صلاحیت 
حرفه ای ایشان از بیمه مرکزی جمهوری اسلامی 
بیمه  شرکت  مدیره  هیأت  جدید  اعضای  ایران، 

سرمد معرفی شده و تشکیل جلسه دادند.
براساس این گزارش در اولین جلسه هیأت مدیره 
جدید بیمه سرمد که صبح امروز چهارشنبه ۲۳ 
آبان ماه ۱۴۰۳ برگزار شد، هیأت مدیره ضمن ابقا 
سید محمدمهدی بهشتی نژاد به سمت مدیرعامل، 
ایشان را به بیمه مرکزی جهت طی فرایند قانونی 
معرفی نمودند، سمت دیگر اعضای هیأت مدیره 

نیز تعیین و به تصویب رسید.
به  امینیان  مهدی  امیر  آقای  این اساس  بر 
رستاک  اندیشان  آرمان  شرکت  از  نمایندگی 
سید  دکتر  آقای  هیأت مدیره،  رئیس  سمت  به 
محمد مهدی بهشتی نژاد به نمایندگی از شرکت 
رئیس  نایب  سمت  به  خوارزمی  سرمایه گذاری 
آقای محمد زاهدنیا به  هیأت مدیره و مدیرعامل، 
عضو  سمت  به  حقیقی  سهامدار  از  نمایندگی 
آقای حسن پورکاظمی مصر دشتی  هیأت مدیره، 
به نمایندگی از موسسه توسعه همیاری سپهر به 
به  آقای عرفان دلروز  و  سمت عضو هیأت مدیره 
نمایندگی از شرکت سرمایه گذاری سپهر صادرات 

به سمت عضو هیأت مدیره انتخاب شدند.

گردهمایی مدیران و روسای شعب 
بیمه البرز

گردهمایی مدیران و روسای شعب بیمه البرز با 
هدف بررسی عملکرد 6 ماهه ابتدایی سال و تبییین 

اهداف پیش رو در مشهد مقدس برگزار شد.
الملل،  بین  امور  و  عمومی  روابط  گزارش  به 
مدیرعامل بیمه البرز در این آئین با اشاره به کسب 
ریسک  نگهداری  مجاز  ظرفیت  نخست  جایگاه 
توسط بیمه البرز با ۴ هزار و ۳۰۰ میلیارد تومان 
ظرفیت مجاز نگهداری در بین شرکت های بیمه 
توانمندی  از  مندی  بهره  با  گفت:  خصوصی  ای 
انسانی  سرمایه  جمله  از  های شرکت  ظرفیت  و 
متخصص و شبکه فروش دلسوز در مسیر برنامه 
5 ساله شرکت که راهبری بخش خصوصی صنعت 
اولویت  از  یکی  و  داریم  برمی  گام  است  بیمه 
های اصلی، توسعه بیمه های زندگی خواهد بود 
چراکه علاوه بر افزایش ضریب نفوذ بیمه، امنیت 

اقتصادی را برای خانواده ها در پی دارد.
موسی رضایی اهتمام ویژه شعب را در پرداخت 
و  دانست  ضروری  امری  مشتریان  به  خسارت 
تاکید کرد: پرونده های پرداخت خسارت باید در 
کمترین زمان ممکن تعیین تکلیف شوند به نحوی 

که رضایت مشتریان جلب شود.
مدیرعامل بیمه البرز در ادامه با تشریح برنامه 
حداکثری  همراهی  سال،  دوم  ماهه   6 عملیاتی 
خانواده بزرگ بیمه البرز را در دستیابی به اهداف 

تعیین شده خواستار شد.
گل  قمری  مجتبی  گردهمایی  این  ابتدای  در 
عضو هیات مدیره بیمه البرز نیز ضمن برشمردن 
موفقیت های بیمه البرز در سالهای اخیر از ظرفیت 
در  استان خراسان رضوی  بالفعل  و  بالقوه  های 
ملیحی  ای سخن گفت. سید حسن  بیمه  حوزه 
و  نیز محصولات  البرز  بیمه  مدیره  هیات  رئیس 
طرح های جدید شرکت بیمه البرز را در راستای رفاه 
هموطنان مطلوب ارزیابی کرد و گفت: بیمه زندگی 
پروژه محور علاوه بر دارا بودن مزایای بیمه های 
زندگی، یک بستر سرمایه گذاری امن و سودآور 
است که درآن مشتریان می توانند از نوع، محل 

و میزان بازدهی سرمایه گذاری خود مطلع شوند.
در این نشست علاوه بر برگزاری دوره آموزشی 
نقش  موضوع  با  شعب  روسای  و  مدیران  ویژه 
و  نظارت  بحران،مدیر  در  استراتژیک  مدیریت 
ارزیابی و همچنین نماینده مدیرعامل در وصول 
و  پرداختند  خود  های  گزارش  ارائه  به  مطالبات 
در پایان کارگروه مشترک هیات عامل بیمه البرز 
با هدف رفع مشکلات شعب و تسریع در فرآیند 

خدمت رسانی به مشتریان برگزار شد.

فیلترشکن ها به دنبال رمزنگاری و رمزگشایی داده ها 
از منابع پردازشی بیشتری استفاده می کنند که منجر به 
افزایش مصرف باتری و افزایش میزان شارژ دستگاه های 
می توان  ساده  محاسبه  یک  با  می شوند.  الکترونیکی 
دریافت مصرف برق فیلترشکن ها به اندازه برق تولیدی 
نیروگاه های خورشیدی در ایران رسیده است تا آنها هم 

در مصرف برق کشور نقش بسزایی ایفا کنند.
به گزارش تجارت نیوز،البته این حساب وکتاب از آن 
رو نیست که عامل اصلی خاموشی این روزهای کشور 

فیلترینگ معرفی شود.
فیلترینگ، شیوه مدیریت  نبود  بر فرض  همچنین 
انرژی از سوی دولت ها به تنهایی برای قطع منظم برق 
صنایع و شبکه خانگی کافی است و طبیعتاً در نبود 
فیلترشکن ها هم مردم ایران باید متحمل خاموشی در 

گرما و سرما شوند.
از دولت  قرار هم نیست در نهایت این محاسبات 
تشدید  بر  فیلترشکن ها  تاثیر  دلیل  به  خواسته شود 
افزایش مصرف برق اقدام به رفع فیلترینگ کند زیرا 
هر  شهروندان  طبیعی  حق  آزاد  اینترنت  از  استفاده 
اینترنت را بدون  کشوری است و دولت وظیفه دارد 
ایجاد هیچ محدودیتی و با بهترین سرعت و کیفیت در 
اختیار کاربران قرار دهد. حتی اگر فیلترشکن ها یک وات 

هم مصرف برق نداشته باشند. 
از این رو، در همین ابتدا باید گفت هدف از نگارش 
این گزارش توجه به موضوعی در حوزه فیلترینگ است 
که شاید کمتر کسی به آن توجه داشته باشد. فیلترینگی 
که تمام ارکان زندگی مردم و بسیاری از کسب وکارها را 
مختل کرده و رد پای آن حتی در خاموشی کشور هم 

به چشم می خورد.
کاهش مصرف برق با رفع فیلترینگ

موضوع کمبود برق که عمدتاً در فصول گرم سال بر 
سر زبان ها می افتد، در سال جاری به دنبال کاهش 
بحران زا  نیز  سال  روزهای سرد  در  نیروگاهی،  ذخایر 
شده است. مسئولان در مواجهه با کمبود برق، دائماً 
بر مدیریت مصرف و صرفه جویی در مصرف برق تاکید 

می کنند.
یک موضوع جالب توجه در این زمینه، میزان مصرف 
برق فیلترشکن هاست. در پی استفاده روزانه مردم از 
فیلترشکن ها، شارژ باتری گوشی ها و دیگر دستگاه های 
مردم  و  می شود  تمام  گذشته  از  سریع تر  هوشمند، 
مجبور به شارژ دو تا سه مرتبه و گاه دائمی دستگاه های 

هوشمند خود در روز هستند.
در این گزارش به میزان مصرف برق فیلترشکن ها با 

توجه به میزان کاربران پرداخته شده است.
میزان مصرف برق دستگاه های هوشمند چقدر است؟

میزان شارژ هر گوشی هوشمند یا لپ تاپ، بستگی 
به میزان استفاده هر کاربر و ولتاژ باتری آن دارد. اگر 
مبنا، میانگینی از استفاده یک کاربر معمولی در نظر 
گرفته شود، میزان مصرف برق گوشی هوشمند، تبلت و 

لپ تاپ به شرح زیر خواهد بود.
اگر یک تبلت به صورت متوسط هر روز شارژ شود، به 
مدت یک سال و به صورت میانگین ۱۲ کیلووات ساعت 

برق برای شارژ آن استفاده خواهد شد.
حال اگر یک گوشی هوشمند ساده با یک باتری با 
ظرفیت ۲.55 آمپر و ولتاژ ۳.8 ولت و توان 9.69 وات 
ساعت در نظر گرفته شود، میزان برق مورد استفاده 
برای شارژ این گوشی هوشمند، ۳.۴9 کیلووات ساعت 

خواهد بود.
شایان ذکر است ظرفیت باتری گوشی های هوشمند 
در بازار، از حدود ۲.5 تا پنج آمپر متغیر است و اگر 
دیگر عوامل موثر بر تخلیه شارژ گوشی در نظر گرفته 
شود، میزان برق مورد استفاده برای شارژ گوشی های 
ساعت  کیلووات   6.8 تا   ۳.۴ بین  سالانه  هوشمند، 

خواهد بود.
یک لپ تاپ با باتری شش سلولی با ولتاژ ۱۱.۱ ولت و 
ظرفیت ۴.۴ آمپر ساعت، ۴8.8۴ وات ساعت انرژی در 
هر بار شارژ مصرف می کند. اگر تنها یک بار این دستگاه 
شارژ شود، سالانه ۱7.8۲6 کیلووات ساعت برق برای 

شارژ این لپ تاپ استفاده خواهد شد.
فیلترشکن ها مصرف باتری را افزایش می دهند

با توجه به استفاده روزافزون از فیلترشکن ها در ایران، 
میزان شارژ گوشی های هوشمند، تبلت ها و لپ تاپ ها 
افزایش یافته است. با یک نگاه ساده و رجوع به تجربه 
زیسته افراد می توان دریافت شارژ گوشی ها، تبلت ها و 
لپ تاپ ها زودتر از حالت معمول تمام می شود و هر 
یک از شهروندان به سبب استفاده از فیلترشکن ها، 

مجبور به شارژ دو تا سه باره این دستگاه ها هستند.
فیلترشکن ها برای رمزنگاری و رمزگشایی داده ها از 
منابع پردازشی بیشتری استفاده می کنند که منجر به 
افزایش مصرف شارژ باتری می شود. همچنین بسیاری 
از فیلترشکن ها حتی زمانی که از آنها استفاده نمی شود، 
در پس زمینه فعال اند و به صورت مداوم باتری استفاده 

می کنند.

نکته دیگر آن است که سرعت پایین اینترنت باعث 
می شود فیلترشکن ها برای حفظ اتصال، بیشتر تلاش 
کنند و در نتیجه باتری بیشتری مصرف شود. طبق 
بررسی های انجام شده، فیلترشکن ها حدود هفت تا ۱۰ 

درصد مصرف شارژ باتری را افزایش می دهند.
با توجه به این میزان افزایش، لازم است به میزان برق 
مصرف شده برای استفاده از فیلترشکن ها پرداخته شود.

بیش از 75 درصد از مردم ایران از گوشی های 
هوشمند استفاده می کنند

مجموعه  از   ۲۰۲۳  Digital جهانی  گزارش 
جمعیت  بین  از  می دهد  نشان    Datareportal
آنلاین ایران، بیش از 75 درصد آنها کاربران گوشی های 
از لپ تاپ و کامپیوتر  هوشمند هستند و ۲۳ درصد 
نشان   Statista آمار  چنان که  می کنند.  استفاده 
می دهد، 66 میلیون ایرانی از گوشی هوشمند استفاده 
می کنند. با توجه به این آمار، ۲۲۴.۴ گیگاوات ساعت 
و  آمپر   ۲.5 هوشمند  گوشی های  شارژ  صرف  برق 
۴۴8.8 گیگاوات صرف شارژ گوشی های هوشمند پنج 

آمپر به طور سالانه می شود.
این بدان معناست که در ایران به سبب استفاده از 
فیلترشکن ها، سالانه به طور میانگین، ۳۳.66 گیگاوات 

ساعت به این مقدار مصرف افزوده می شود.
هم  لپ تاپ  کاربران  برای  باید  محاسبات  این  حال 
لپ تاپ  از  که  کاربری  میلیون   ۲۰ از  شود.  محاسبه 
استفاده می کنند، همگی آنها سالانه به طور متوسط 
با  می کنند.  مصرف  برق  ساعت  کیلووات   ۱7.8۲6

برق  ساعت  گیگاوات   ۳56.5۲ آمار،  این  به  توجه 
صرف شارژ لپ تاپ ها می شود. این یعنی با استفاده 
از فیلترشکن ها، سالانه ۳5.65 گیگاوات ساعت به این 

مقدار افزوده خواهد شد.
سالانه 69.۳۱ گیگاوات برق به دلیل استفاده از 

فیلترشکن ها استفاده می شود!
محاسباتی که انجام شد، بدان معناست که 69.۳۱ 
اعمال  گیگاوات هرساله و ۱89 مگاوات روزانه در پی 
می شود.  مصرف  بیشتری  برق  کشور،  بر  فیلترینگ 
برق  کمینه مصرف  محاسبات  این  است  ذکر  شایان 
فیلترشکن ها را نشان می دهد. چراکه با وجود اینترنت 
بسیار کند موجود در ایران، فیلترشکن ها بیش از ۱۰ 

درصد مصرف باتری را افزایش خواهند داد.
جالب است به این نکته توجه شود که روز چهارشنبه، 
دولت  نیرو  وزیر  علی آبادی،  عباس  آبان ماه،   ۲۳
در  خورشیدی  مگاواتی   ۲۰۰ نیروگاه  یک  چهاردهم، 
بهبهان افتتاح کرد. این بدان معناست که رفع فیلترینگ 
به صورت روزانه می تواند اندازه یک نیروگاه خورشیدی 

برق، در مصرف برق صرفه جویی کند.
از نیروگاه های خورشیدی  گفتنی است، تولید برق 

روزانه حدود ۲۰۰ مگاوات است.
مسئولان دائم بر صرفه جویی مصرف برق به منظور 
باید گفت رفع  اما  تاکید می کنند  جبران کمبود برق 
فیلترینگ، علاوه بر آنکه یک مطالبه بحق از جانب 
مردم است، می تواند به میزان چشمگیری در مصرف 

برق صرفه جویی کند.

 وزیر امور اقتصادی و دارایی گفت: تا زمانی که رشد تولید به عنوان 
متغیر حقیقی اقتصاد کلان محقق نشود، قدرت خرید حقیقی مردم 

افزایش نخواهد یافت.
به گزارش ایرنا، »عبدالناصر همتی« در همایش »تامین مالی تولید از 
بنگاه داری به بنگاه سازی« افزود:  تولید مهم است و این همایش می 

تواند گام خوبی در جهت رشد تولید باشد.
وی بیان داشت: اگر رشد و تولید اتفاق نیفتد، روز به روز قدرت خرید 

مردم کاهش می یابد.
همتی با بیان اینکه رشد اقتصادی ما در سال های گذشته بیش از 
سه درصد نبوده است، خاطرنشان  کرد: شرایط نا اطمینان در اقتصاد 
نخستین لطمه را به تولید و اقتصاد می زند؛ بنایراین باید نااطمینانی را 

کوتاه کنیم و اثر آن را بر تولید کاهش دهیم.
وی با یادآوری اینکه با تورم بالایی در کشور روبه رو هستیم، ادامه داد: 
با ساختار نامناسب اقتصادی موجود، با توقف تورم، رشد متوقف می 
شود و با شروع رشد، تورم ایجاد می گردد؛ در حالی که با اصلاحات 

می توان این مساله را درست کرد.
وزیر اقتصاد اضافه  کرد: مجلس پارسال قانون خوبی برای رفع مشکل 
و تامین مالی تولید تصویب کرد، تا پیش از آن فشار به بانک ها و تامین 
مالی از این طریق بود، اما اگر راهکارهایی که در قانون پیش بینی شده 

را به طور جدی دنبال کنیم، می توانیم به موفقیت های زیادی برسیم.
وی ادامه  داد:  ما تاکنون نتوانسته ایم از ابرازها و سرمایه های در 
اخیتار خود به خوبی استقاده کنیم، سرمایه فیزیکی و نهادی بسیار مهم 
است، قانون یاد شده همه اینها را دیده است که فشار به سیستم بانکی 

را کاهش خواهد داد، اما همچنان سیستم بانکی عامل برتر در تامین 
مالی خواهد بود. همتی گفت: این قانون اختیار تامی به شورای تامین 
مالی داده است و اگر بتوانیم ابزارهای لازم را طراحی کنیم، گام های 

خوبی برداشته خواهد شد.
این شورا را  بیان  داشت: در سه ماه گذشته در وزارتخانه که  وی 
تشکیل دادیم، مصوبات خوبی در خصوص صندوق پروژه یا شیوه نامه 
 ... تامین کالا و  سرمایه گذاری بالادستی نفت و گاز، زنجیره مالی 
داشتیم که همگی مهم است و در عمل خواهیم دید همه اینها می توانند 

بخشی از مشکلات تامین مالی را حل کنند.
وزیر اقتصاد گفت: در سال ۱۳96 با دلار حدود سه هزار تومانی، 
حجم نقدینگی نزدیک به ۳6۰ میلیارد دلار بود، اما امروز این رقم با 
احتساب نرخ ارز موجود به ۱۴۰ میلیارد کاهش یافته و همین امر موجب 

می شود که احساس کنیم نقدینگی کم است. 
وی خاطرنشان کرد:  دولت تنگنای نقدینگی را درک کرده و تصمیمات 
تولیدی  واحدهای  مشکل  اینکه  بیان  با  همتی  است.  گرفته  را  لازم 
را  نقدینگی  تورم،  کنترل  برای  مرکزی  بانک  افزود:  است،  نقدینگی 
کاهش می دهد. وی ادامه داد: افزایش درآمد ارزی ناشی از فروش نفت 

هم نداریم، بنابراین رشد اقتصادی کاهش می یابد.
وزیر اقتصاد تاکید کرد: نباید برای رشد اقتصادی منتظر افزایش قیمت 
نفت باشیم و باید ابزارهای غیر ارزی برای رشد اقتصادی را تقویت کنیم.
وی تصریح کرد: محیط کسب و کار ما متناسب با سرمایه گذاری 
نیست. همتی اضافه کرد: محدودیت تسهیلات دهی بانک ها به دلیل 

کنترل ترازنامه و کنترل نقدینگی، مشکلات را حل نکرده است.

وی یادآوری کرد: در عمل اضافه برداشت بانک ها بالا رفته و اگر 
»ریپو« را هم اضافه کنیم یک هزار همت اضافه برداشت داریم که بخش 

زیادی از اضافه برداشت مربوط به بانک های خصوصی است.
وزیر اقتصاد خاطرنشان کرد: برای خروج از رشد اقتصادی پایین و 
تنگنای مالی، در ستاد اقتصادی دولت مقرر شد که اقداماتی فراتر 
از نقدینگی پیش بینی شده بتوان گشایشی برای بخش های مولد و 

پیشران اقتصاد تعریف کرد تا تولید تهییج شود.
بنگاه داری بانک ها امسال باید تمام شود

وی با تاکید بر اینکه بنگاه داری بانک ها امسال باید تمام شود، گفت: 
درباره بانک های دولتی نظارت می کنیم تا امسال این پرونده بسته شود، 
بانک مرکزی هم نظارت کند تا بر اساس تکلیف قانون برنامه هفتم بانک 
ها از بنگاهداری خارج شوند. همتی اظهار داشت:  برای تشویق بانک ها 

به خروج از بنگاهداری تمهیداتی در نظر گرفته شده است.
وی بیان داشت: منابع حاصل از خروج از بنگاهداری برای بخش های 
پیشران سود آور به کار برده خواهد شد و مدل کسب و کار بانک ها باید 
تغییر کند. وزیر امور اقتصادی و دارایی اضافه کرد: این نوید را می دهم 
که قانون تامین مالی تولید را به عنوان اصل و پایه خروج از تامین مالی 

تورمی در دستور کار قرار داده ایم.
وی گفت: هدف ما این است که از تله رشد میانگین سه درصد سه 

دهه گذشته خارج شویم، اما نه با رشد تورمی.
به گزارش ایرنا، در خاتمه از تمبر یادبود این مراسم با حضور رئیس 
مجلس شورای اسلامی، وزیر امور اقتصادی و دارایی، رئیس کل بانک 

مرکزی و مدیرعامل بانک ملی رونمایی شد.

فیلترشکن ها چگونه برق را می بلعند؟

 رد پای فیلترینگ در خاموشی ایران!
با تشدید فیلترینگ شبکه های اجتماعی در ایران، دیگر کمتر شهروند ایرانی را می توان پیدا کرد که در گوشی تلفن همراه خود انواع و اقسام فیلترشکن ها را 

نصب نکرده باشد. اما فیلترینگ چه نقشی در قطعی برق کشور دارد؟ سهم فیلترشکن ها در خاموشی ایران چقدر است؟

رشد تولید، قدرت خرید حقیقی مردم را افزایش می دهدوزیر امور اقتصادی و دارایی:

موضوع کمبود 
برق که عمدتاً در 
فصول گرم سال 

بر سر زبان ها 
می افتد، در سال 

جاری به دنبال 
کاهش ذخایر 
نیروگاهی، در 
روزهای سرد 

سال نیز بحران زا 
شده است. 

مسئولان در 
مواجهه با کمبود 

برق، دائماً بر 
مدیریت مصرف 

و صرفه جویی در 
مصرف برق تاکید 

می کنند

مدیر عامل بیمه ایران گفت: حاکمیت به دنبال کاهش سهم بیمه ایران نیست و 
ریشه های قوی بیمه ایران کمک خواهد کرد تا از مشکلات فعلی عبور کنیم.

پانزدهمین  اختتامیه  مراسم  در  جباری  علی  ایران،  بیمه  عمومی  روابط  گزارش  به 
جشنواره فرهنگی ورزشی کارکنان بیمه ایران در خزر آباد ساری با بیان این مطلب، 

گفت: امیدوارم انرژی خوب این جشنواره را به همکاران انتقال دهید.
رییس هیات مدیره بیمه ایران با اشاره به این که در وضعیت فعلی، پویایی و نشاط برای 
کارکنان شرکت لازم و ضروری است، اظهار داشت: سازمان پویا و کارآمد را کارکنان پویا 
می سازند و آرامش و رفاه معیشت نیروی انسانی دو مولفه مهم پیشرفت سازمانی است.

عضو هیات مدیره بیمه ایران با تاکید بر این که اساسی ترین وظیفه ما مشتری مداری 
و پرداخت خسارت به موقع به زیان دیدگان است، بیان داشت: دغدغه رضایت مشتری 
و پرداخت حقوق بیمه گذاران باید اولویت اول باشد تا بتوانیم توسعه در بازار را شاهد 

باشیم.
وی با اشاره به تدوین و ساماندهی برنامه جامع سند سرمایه انسانی شرکت گفت: 
امروز شرایط بیمه ایران مطلوب نیست و با برنامه ریزی که انجام خواهیم داد، فصل 
جدیدی را با کار و تلاش، برای رساندن بیمه ایران به افتخارات گذشته انجام خواهیم 

داد.
علی جباری با یادآوری این که بیمه ایران همیشه فراز و نشیب داشته است، گفت: 
این شرکت دارای ظرفیت و پایگاه قوی است و با انسجام درونی و محکمی که داراست 

به دوران با اقتدار گذشته باز خواهد گشت.
مدیر عامل بیمه ایران با اذعان به این که لازم است از ظرفیت ۱۴۰۰۰ شبکه نمایندگی 

فعال و متعهد به بیمه ایران بهره لازم را در جهت افزایش سهم بازار ببریم، بیان داشت: 
سند توانمندسازی نمایندگان بر اساس نیازهای آنان تدوین خواهد شد و ستادها باید 

سیاست گزار و هدایت گر باشند.
رییس هیات مدیره بیمه ایران با تاکید بر این که شعب با همکاری ستادها زنجیره ای 
پویا و توانمند را برای شبکه نمایندگی در نرخ و شرایط فنی و بازاریابی مهیا سازند، 
اظهار داشت: وضعیت سهم بازار و شاخص های مالی مطلوب نیست اما بیمه ایران 
دارای بنیان قوی است و به زودی این شاخص ها را با تلاش همکاران به نقطه مطلوب 

خواهیم رساند.
رییس هیات مدیره بیمه ایران با بیان این که نمایندگان و کارکنان بیمه ایران باید در 
صداقت و درستکاری شهره باشند، اظهار داشت: کارکنان بیمه ایران باید در سلامت و 

پاک دستی سرآمد صنعت بیمه هستند.
علی جباری با تاکید بر این که باید جسارت در کار داشته باشیم،  ادامه داد: قطعا 
زیرساخت ها و فرایند های عملیاتی را بر اساس فناوری روز بهینه سازی کنیم و برای 
رسیدن به اهداف تعیین شده، همه در تعریف شروع کار روزانه زمان مشخص و پایان 

نامشخص داشته باشیم تا بتوانیم به توسعه در بازار برسیم.
وی با تاکید بر بکارگیری افراد متخصص و شایسته  در مدیریت ها، بیان داشت: از 
همه طرح ها و ایده هایی که گره گشای مشکلات فعلی باشد استقبال می کنیم و برای 

عبور از شرایط فعلی نیاز به خلاقیت و نوآوری داریم.
مدیر عامل بیمه ایران با اشاره به این که بیمه ایران راهبر صنعت بیمه است و باید در 
ارایه خدمات بیمه ای توسعه گرا و نوآور باشد، گفت: بیمه ایران امروز بیش از هر زمانی 

در طول حیاتش به کار و تلاش نیاز دارد و تلاش در جهت توسعه و رشد بیمه ایران یک 
خدمت ملی است و ما در قبال جامعه مسوول هستیم و همه کارکنان نسبت به کار و 

تلاش برای بیمه ایران و ملت ایران متعهدند.
در پایان پانزدهمین جشنواره فرهنگی ورزشی کارکنان بیمه ایران از نفرات برتر در 
رشته های مختلف ورزشی توسط اعضای هیات مدیره با اهدا لوح، جایزه و جام قهرمانی 

تقدیر شد.

مدیر عامل بیمه ایران:
به دنبال افزایش سهم بیمه ایران در بازار هستیم با بنیان قوی بیمه ایران از چالش های فعلی عبور می کنیم


